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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Čo s tým cyklistickým chodníkom, čo pred rokom sme sa zapodievali, potom sa to nejak, do 
stratená išlo a nevieme čo  s tým, ten cyklistický chodník, čo spájal mesto s tokajskou 
oblasťou. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka cyklochodníka, na tento účel ešte nie sú vyhlásené výzvy. Ten projekt o ktorom 
hovoríš pán poslanec alebo ten zámer, bol súčasťou a je súčasťou balíka v rámci IROPu, to 
znamená všetkých subjektov, ktoré tieto svoje zámery predniesli, takže je, je to aj zverejnený 
zoznam a pri možnostiach ak mestské zastupiteľstvo s tým bude súhlasiť, tak bude priestor 
nato, aby mesto na to reagovalo potom, zapojením sa do výzvy.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 
 
 
 
 


